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Adhesions aprovades per AuS a la reunió de Junta 
del  28 de novembre de 2012 

 
Benvolguts/des us informem que AuS en la passada Junta del 28 de Novembre 
aprovà l'adhesió a les següents iniciatives: 
 
- Adhesió a la PAH “Iniciativa Legislativa Popular por la dació en pagament, el 
lloguer social i la moratòria dels desnonaments per motius econòmics” 
 
Ens adherim a aquesta iniciativa en considerar que com a arquitectes hem de 
recolzar el dret de tot ciutadà a un habitatge digne i oposar-nos a polítiques i 
operacions especulatives que ens condueixen a un escenari ambiental i socialment 
insostenible. 
 
Adhesió per unanimitat dels presents a la reunió de Junta. 
 
- “Manifest pel desenvolupament sostenible del Delta i del Parc Agrari del Llobregat.” 
 
Ens adherim a aquest manifest perquè creiem necessària  la protecció d'un espai 
d'alt valor ecològic i agrícola com és el del Delta i Parc Agrari del Llobregat. La 
gestió territorial és un tema que ens preocupa especialment com a arquitectes i 
desitgem que amb iniciatives com aquesta el Delta i el Parc Agrari esdevinguin 
exemple d'un nou paradigma de desenvolupament. 
 
Adhesió per unanimitat dels presents a la reunió de Junta. 
 
- “Proposta de modificació perquè les institucions col·legials tinguin un paper actiu 
en la sanció de les empreses que incompleixen la legislació laboral”.  
 
Després d'escoltar l'exposició de motius i les propostes del Daniele del Sindicat 
d'Arquitectes: 
 
Ens adherim a aquesta proposta de reforma dels estatuts perquè ens sembla 
necessari corregir les situacions irregulars dintre de l'àmbit laboral dels arquitectes i 
que ens condueixen a situacions de precarietat laboral, competència deslleial, 
desprestigi de la professió i adjudicació de concursos amb baixes temeràries. En 
aquest sentit animen al COAC informar d'alternatives de contractació a la figura de 
fals autònom (el COAC hauria de fer difusió de les alternatives i oferir una assessoria 
laboral als col·legiats gratuïta). 
 
Adhesió per unanimitat dels presents a la reunió de Junta. 
 
Acordem en la reunió distribuir aquesta ACTA de Junta entre els membres de la 
mateixa per a que afegeixin, corregeixin i facin les objeccions que creguin 
necessàries al text que acompanya cada adhesió. Posteriorment serà remés al 
deganat del COAC i distribuït entre els agrupats.  
 
La Teresa Batlle, un cop llegida aquesta acta ens remet la seva opinió via e-mail: 
 
En la impossibilitat d’assistència de Teresa Batlle Pagès a la reunió de Junta, envia per escrit la 
seva opinió sobre aus i les adhesions descrites a l’acta: 
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“Penso que el que ens uneix a aus i el motiu pel que he continuat des de la seva fundació és 
el treball i l’impuls cap l’arquitectura sostenible i és en aquest sentit que aus ha de posar tots 
els seus esforços per que ningú més que nosaltres hi treballarà al respecte. 
 
Les opinions i acords que puguem prendre, més enllà, del que és pròpiament l’edificació i el 
planejament sostenible han de restringir-se estrictament al àmbit civil i, segons el meu parer, no 
haurien d’emmarcar-se dins dels acords propis de l’associació” 
 
Sergi López-Grado havia manifestat via e-mail el seu vot a favor a les tres adhesions i 
ens demanava justicar el nostre suport a les mateixes “per raons Arquitectòniques i 
Urbanístiques Sostenibilistes". 
 
 
Signat 
 

Junta de l'Agrupació AuS   


